
    
 

 

Grönslätts Intresseförening,  Hällevik 
 

Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Hembygdsgården, Hällevik 2013-07-20 kl 1400 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7001, 7002, 7010, 7014, 7019, 7023, 7026, 7037, 7040, 7042 7044, 7046, 7047, 7048,7050, 

7051(fullmakt), 7052, 7054, 7056, 7057, 7059, 7063, 7064 7065, 7066 (fullmakt), 7067, 

7077, 7079,  7085, 7091, 7092, 7093, 7095,  7096, 7103, 7104, 7110, 7114, 7115, 7122,  

7124,  7126, 7131/32, 7142, 7149, 7151, 7156/7157, 7159/60 (fullmakt) 

 

§ 1 Ordföranden Clary Bergqvist hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2013 och  

      förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Till mötesordförande valdes Karin Sällström, tomt 7044.  

 

§ 3 Dagordningen fastställdes.  

 

§ 4 Röstlängden justerades genom att man avbokades vid inträde i salen.  

 

§ 5 Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, utskick med e-  

      mail, anslag på föreningens anslagstavla samt föreningens hemsida. Påpekades att vi både   

      sparar papper och porto om vi kan använda e-mail istället för brev. 

 

§ 6 Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Per-Erik Persson, tomt  

      7091 samt Ulla-Britt Barkman, tomt 7066. 

 

§ 7 Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2012-07-01--2013-06-30 lästes upp  

      av föreningens ordförande Clary Bergqvist.  

      Föreningens ekonomiska redogörelse verksamhetsåret 2011-2012 redovisades av kassör    

      Åsa Gustafsson, tomt 7054. Resultaträkning med kommentarer samt föreningens    

      balansräkning per 2013-06-30 redovisades. Årets främsta ekonomiska aktiviteter har varit:  

o att gallra allmänningarna vid brevlådetorget Bragevägen-Eddavägen, mellan 

Bragevägen och hamnen samt vid stigen mellan hamnen och tomt 7003. 

o att åtgärda de vattenläckor som förekommit 

o övriga löpande utgifter (vatten, vägar, dränering, allmänningar, badviken m m).  

 

     Den största enskilda kostnadsposten är som tidigare verksamhetsår vattenavgiften, vilket  

     delvis beror på förekommande vattenläckage. Efter de åtgärder som vidtagits på Ronny    

     Anderbergs initiativ har förbrukningen sjunkit avsevärt.  

      

     Årets resultat slutade på 201270 kronor. 

 

      Ronny Anderberg redogjorde  för arbetet med att minska vattenförbrukningen genom att      

      leta efter läckor och de åtgärder som vidtagits. 

 

     Årsmötet godkände förvaltningsberättelsen samt den ekonomiska redogörelsen för  

     verksamhetsåret 2012-2013. 



 

§ 8 Revisor John-Arne Persson läste upp revisionsberättelsen.  

 

      Revisorerna föreslog årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för den tid som   

      revisionen omfattar. 

 

§ 9 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2012-2013. 

 

§ 10 Årsmötet fastslog att styrelseledamöter skall befrias från medlemsavgift i enlighet med   

        förra verksamhetsåret, vilket innebär 100:- i arvode och resterande belopp som   

        ospecificerade utlägg upp till medlemsavgiften. Festkommittén erhåller ett belopp   

        motsvarande medlemsavgiften att fördelas inom kommittén. Revisorer och suppleanter   

        erhåller inget arvode. 

 

§ 11 Föreningens ordförande Clary Bergqvist presenterade föreningens verksamhetsplan för  

        2013-07-01—2014-06-30. Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

 

§ 12 Kassören Åsa Gustafsson redogjorde för budgetförslaget, som fastställdes. 

        Budgeten är baserad på en medlemsavgift på 3150 kronor.  

 

§ 13  Lars Norgren, som ingår i arbetsgruppen för bevakning av detaljplan för Stiby 28:1,  

         redogjorde för arbetsgruppens arbete under verksamhetsåret. Arbetsgruppen anser att   

         skyddet för större vattensalamander är otillräckligt. Länsstyrelsen har bl a i sitt yttrande   

         över detaljplanen uttryckt att föreslagen lokalgata genom området mot sydost utgör ett  

         hot mot vattensalamanderns överlevnad. I övrigt har i princip samtliga yttranden som   

         inkommit över  detaljplanen visat sig negativa till bebyggelsen. Alla dokument finns på  

         hemsidan. Inget nytt har hänt inom Sölvesborgs kommun detta år då både stadsarkitekt   

         och planarkitekt slutat. 

          

§ 14 Till styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år valdes Ronny Anderberg,  

         tomt 7050. 

 

§ 15 Till vice ordförande på två år omvaldes Lars-Erik Johansson, tomt 7114. 

 

§ 16 Sekreteraren Inger Ericsson, tomt 7095 har ett år kvar. 

 

§ 17 Till kassör omvaldes Åsa Gustafsson, tomt 7054  på två år. 

 

§ 18 Styrelseledamot Per-Inge Lennartsson, tomt 7057 har ett år kvar.  

 

§ 19 Till styrelsesuppleant på ett år nyvaldes Staffan Olsson tomt 7037 och   

        Thomas Andersson tomt7042                                                     

§ 20 Till valberedningskommitté omvaldes Ing-Marie Hultberg tomt 7039     

        och Inger Falck, tomt 7051 samt Michael Juhlin tomt 7085 nyval. 

        Ordförande bestäms inom kommittén.  

        Samtliga valdes på ett år. Suppleant är vakant. 

 

§ 21 Till revisorer på ett år omvaldes John-Arne Persson, tomt 7159 och nyvaldes Per  

        Wikström tomt7065. Som revisorssuppleant på ett år nyvaldes Monika Schmidt. 



 

§ 22 Till festkommitté på ett år omvaldes Maj-Lis Widell, tomt 7121 och Marianne Selander,   

         tomt 7144.  

  

§ 23 Till representant i Stiby (Kalvhags)-vägens vägförening på ett år omvaldes Marianne   

        Selander, tomt 7144 samt nyvaldes Lars Karlsson tomt 7112. 

 

§ 24 Två motioner har inkommit till årsmötet. 

1. Motion inlämnad av Maths och Els-Marie Hallin, tomt 7040, önskemål att någon året 

runt boende har nyckel till förrådet för att verktyg, framförallt röjsågen ska vara 

tillgänglig under vinterhalvåret för att röja sly på grönytorna. Årsmötet avslår  

motionen då det skulle bli för omfattande administrering och att personförsäkring 

saknas. Styrelsen ska utarbeta en plan i viken ordning de olika områdena ska röjas. 

2. Motion inlämnad av Els-Marie och Maths Hallin angående vem som har ansvaret för  

allmänningarna och vilka gamla träd som ska fällas. Detta var en förfrågan och 

besvarades som en sådan. Styrelsen har ansvar för allmänningarna och upptäcker någon 

träd som behöver åtgärdas, kontakta någon ur styrelsen 

 

§ 25    Följande övriga frågor togs upp: 

o Den dåliga och i flera fall obefintliga täckningen för mobiltelefoni togs upp igen. 

Ungefär 20 000 kostar en installation av fast telefon. Maths Hallin informerade om en 

            antennförstärkare för 500 kronor. Han ska prova i augusti.  

o Hyllander undrade om föreningen har försäkring. Svar: Endast försäkring för redskap 

finns. 

o Någon påpekade att översiktskartan är upp och ner. Styrelsen får se över detta. 

      En fråga tog upp Stibyvägen. Britt Fransson meddelade, att vägen kommer att få ny   

      beläggning nästa år om statsanslag beviljas. 

o Thorsten Jacobsson informerade om Badviken. Det har varit för sankt efter allt regn 

      för att marken ska  kunna bära en maskin för röjning av tång mm. 

o Lars-Erik Johansson redogjorde för fyllnad och upprensning vid badbryggan. 

o Ronny Anderberg undrade om det finns intresse för att skriva Grönslätts historia. 

Svaret blev ja. 

o Clary Bergqvist föreslog att en mindre högtalaranläggning inköps för att användas på          

             Enebacken.  

 

§ 26      Ordföranden Clary Bergqvist avtackades med en blomma. Hon har varit  

             föreningens första kvinnliga ordförande och har verkat i sex år. De olika   

             arbetsgrupperna och festkommittén tackades för utförda uppdrag. 

             Karin Sällström framförde ett tack från hamnföreningen. Hon tackade alla som   

             arbetar för Grönslätt. 

 

§ 27      Ordförande tackade årsmötesdeltagarna för visat intresse samt förklarade årsmötet    

             avslut 

         

 
 


